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Sejlklubben København 
 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 75, d. 8. december 2015 kl. 17.30 

 

Til stede:  Bestyrelsesmedlemmerne Finn Kristiansen (FK), Henrik Bjerregaard Jensen (HBJ), Erik 

Kragh-Hansen (EKH), Jens Rosengaard (JR), Steffen Torvits (ST), Grete Ørskov (GØ), Jacob 

Rubæk Christensen (JRC), Suppleant Peter Schmidt (PS)  

Ikke til stede: Suppleant Dan Wandahl 

 

Dagsorden: 

1) Opsamling på referat fra sidste møde. 

2) Meddelelser siden sidst: 

 Post og meddelelser 

 Indmeldelser siden sidst 

 Udmeldelser siden sidst 

3) Økonomi og nyt fra kassereren 

4) Havnelavet 

5) Sager til behandling: 

a) Finns oplæg omkring drift af klubben, bestyrelsens holdning og Finns 

formandskandidatur. 

6) Nyt fra udvalg: 

 Pladsudvalget 

 Driftsudvalget (inkl. hus) 

 Bladudvalget (Deadline i Brisen 6. nov.) 

 Web-udvalget 

 Sejlerskolen 

 Kapsejladsudvalget 
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 Sportsudvalget 

 Festudvalget 

 Nordreklubhusudvalget 

 Lokalpolitisk udvalg 

7) Planlægning af kommende aktiviteter 

8) Eventuelt 

9) Til næste møder 

 

Referat 

Ad 1: Opsamling og underskrift af referat fra sidste møde 

Referat af  møde 74 d. 19. oktober  2015 godkendt. 

Winkas opdateres for slut 2015 når Sten er klar. 

Budget og aktivitetsforslag for Kulturhavn 2016 inden udgangen af januar. 

Forslag om vedtægtsændring, som muliggør at sende indkaldelse og bilag per mail, samt fremlægge regnskab og 

bilag til gennemsyn i klubhuset. 

 

Ad 2: Meddelelser siden sidst 

Post og meddelelser 

Indmeldelser siden sidst (ansøgninger) 

a. Torben Dart 

b. Bo Himmelstrup 

c. Christian Rytter Danielsen 

d. Stine Mench Mølbak 

e. Jonathan Fensholt 

f. Jeppe Kromann Lauersen 

g. Jens Mathiesen 
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h. Teis Hernvig Finsen 

i. Diana Rigstrup 

j. Jesper Lilledal Holmgaard 

Udmeldelser siden sidst: 

a. Jacob Zoffmann 

b. Johnny Nielsen 

c. Lasse Bach 

d. Christian Hylding 

e. Maria Fleron 

f. Christine Haugaard 

 

Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren 

Bevægelser i tilgang / frafald af aktive medlemmer de sidste 3 år: 

2013: 25 ind, 44 ud, netto 19 ud. 

2014: 60 ind, 74 ud, netto 14 ud. 

2015: 63 ind, 36 ud, netto 27 ind! 

Bestyrelsen er positiv overfor deltagelse i Kulturhavn 2016. Budget og aktivitetsforslag 

ønskes inden udgangen af januar. 

 

Ad 4: Havnelavet Sundkrogen 

   

Ad 5: Sager til behandling 

a) Finns oplæg omkring drift af klubben, bestyrelsens holdning og Finns 

formandskandidatur. 

På baggrund af den i bestyrelsen meget forskellige respons på Finns oplæg, drog Finn 

den konklusion, at der ikke kunne samles en bred opbakning omkring forslag til en mere 

professionaliseret drift af klubben pt. Finn havde på forhånd tilkendegivet, at han ved 
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evt. manglende opbakning ville trække sig som formand. Det blev så konsekvensen og 

der var pæne ord om Finns indsats for klubben i sin formandsperiode. Det blev besluttet 

hurtigst muligt at opfordre nye kandidater til at melde sig. 

 

Ad 6: Nyt fra udvalg 

 Pladsudvalget 

Ca. 130 både er optaget. Der udlejes vinterplads til 4. Masser af landplads. 

 Drift- og husudvalget 

 Bladudvalget 

Bladudvalget har lavet en udgivelsesplan for 2016. Der udkommer 5 blade,- det første 

sidst i februar. Der er deadline d. 7./2.! 

 Webudvalget 

Jens deltager i årets første møde i web-udvalget. 

 Sejlerskolen 

Der er bestilt sejl til Morfin/Pust. Sejlskolen 2016 er fyldt op med 24 elever og 2 

kapsejladshold. 

 Kapsejladsudvalget 

Programmet for 2016 bliver som i 2015. 

 Sportsudvalget 

I vinterperioden sejles der i godt vejr. KØS stille med RIB. Vil gerne have havneplads til 

J70 ved siden af skolebådene. Båden får udbedret mindre støbefejl hos Jacob Jensens 

bådværft. Der er arrangeret 4 kapsejladser i foråret. 

 Festudvalget 

Vinterens program offentligøres før Jul. Nytårskur og 5 fredagsarrangementer med 

forskellige og spændende tema`er. 

 Nordreklubhusudvalget 

Den nye varmepumpe fungerer fint. Rengøringsordning faldet på plads. 

 Lokalpolitisk udvalg 



Side 5 af 5 

 

Erik videresender løbende referater fra møder i Lokapolitisk udvalg, Idrætsforum 

København og Dialoggruppen til bestyrelsen. 

 

 

Ad 7: Planlægning af kommende aktiviteter 

a) Nytårskur. Finn er bortrejst, festudvalget siger ”Godt nytår”. 

b) Generalforsamling d. 7. april. Stander op d. 16. april kl. 16. 

c) De næste bestyrelsesmøder er: 

Torsdag d. 28./1. kl. 17:30. (Grete kan ikke deltage,- er på skiferie) 

Tirsdag d. 1./3. kl. 17:30. 

 

Ad 8: Eventuelt 

 Det aftaltes, at ændre anvendelsen af de to klublokaler i stueplan, så det nuværende 

besyrelseslokale fremover anvendes af de enkelte udvalg til opmagasinering af udvalgenes 

materialer, dokumenter m.v. – og det yderste lokale indrettes fri for oplag som mødelokale og 

med et mindre bord til PC og printer. Erik indkalder udvalgene til oprydningsmøde. 

 

Ad 9: Til næste møder 

Torsdag d. 28./1. kl. 17:30 (mad Jacob) 


